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Vi vet att läget är tufft just nu men samtidigt vet vi att det är i tider av 

kris som välfärden behövs som mest. Det är nu barn behöver tillräckligt 

många trygga vuxna i förskola och skola och det är nu vi måste se till att 

behålla kvaliteten i våra verksamheter.   

 

Att vara en arbetsgivare i framkant är att det finns en bra arbetsmiljö, bra 

arbetsvillkor och en bra personaltäthet för bland annat kunna möta den 

måluppfyllelse som finns lagd.  I grunden ska det finnas en rimlig balans 

mellan målen för skolan och vilka resurser som behövs och att kunna 

behålla det man har för att uppnå att vara en av Sveriges bästa 

skolkommuner.    

 

Vi vill ju att skolan ska lägga grunden för ett liv med möjligheter och det 

är därför vi nu ser med oro på nedskärningar i en av våra grundskolor i 

kommunen.   

 

På Tornlyckeskolan vet vi att man arbetar för att barn och ungdomar ska 

få bästa fortsättningar för att växa och utvecklas till harmoniska och 

ansvarskännande människor. Det är viktigt med en personaltäthet som 

ger de bästa förutsättningar för att skolan ska ge eleverna den kunskap de 

behöver och vi är oroliga att nedskärningar kommer innebära kännbara 

försämringar för både personal och elever.   

 

 

 

Vänsterpartiet Höganäs vill därför fråga Utbildningsnämndens 

ordförande: 

 

 Hur har man arbetat för att det inte ska ske nedskärningar 

speciellt med tanke på ambitionen att vara en av Sveriges 

bästa skolkomuner?  

 

 Hur ser du till att nedskärningar på skolan inte drabbar 

personal och elever, speciellt de elever som har särskilda 

behov och de elever där skolans kompensatoriska uppdrag 

spela stor roll? 
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